
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v     Margecanoch konaného dňa 10. 12. 2012  

K     bodu 1. Otvorenie zasadnutia  
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Petrik.
Prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny.
Odsúhlasenie programu v zmysle pozvánky, pričom sa vypúšťa bod č.5, ktorý sa bude odsúhlasovať 
po spracovaní zápisu do kroniky za obdobie až do konca roku 2012.
Hlasovanie 8-0
Neprítomní : p. Keruľ M. 

K     bodu 2. Určenie návrhovej komisie a     overovateľov zápisnice  
Overovatelia zápisnice :  Zvirinský, Mesároš
Návrhová komisia :  Ing. Novotová, Ing. Kováč
Schválené -  jednohlasne
Hlasovanie 8-0

K     bodu 3. Kontrola uznesenia  
Uznesenie 15E1. – splnené
Uznesenie 15E2. – plnené priebežne
Uznesenie : OZ berie na vedomie kontrolu uznesenia zo zasadnutia OZ dňa 14.11.2012.
Hlasovanie 8-0

K     bodu 4. Pripomienky a     návrhy občanov  
Bez príspevku

K     bodu 5. Zápisy do obecnej kroniky  
Vypúšťa sa.

K     bodu 6. VZN o     miestnych daniach a     o     miestnom poplatku za komunálne odpady a     drobné   
stavebné odpady na území obce 
Ing. Jakubišin – po prerokovaní komisia odporučila schváliť

- Zvýšenie poplatku za odvoz TKO na sumu 13,50€
- Zvýšenie poplatku za užívanie verejného priestranstva
- Zvýšenie dane za chov psa
- Vyňatie lokality Vlčia Hôrka od oslobodenia dane z pozemkov

Ing. Kováčová – oboznámila poslancov o zmenách v zákonoch vplývajúcich na určenie výšky daní 
a o usmerneniach  a  pokynoch,  ktoré  im  boli  dané  na  školeniach  o príprave  na  vypracovanie 
a vydanie VZN 
Judr. Šima – navrhujem do VZN doplniť konkrétne s. č. RD vo vybratých lokalitách, ktoré budú 
oslobodené od dane alebo im je poskytnutá zľava
Uznesenie : OZ schvaľuje VZN o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady na území obce.
Hlasovanie 8-0

K     bodu 7. VZN – Úprava rozpočtu obce  
Ing. Machilová  – oboznámila poslancov s dôvodmi úpravy rozpočtu obce. Navýšili sa platby za 
energie  v obecných  bytoch,  na  základe  nameranej  a rozúčtovanej  spotreby  z predchádzajúceho 
obdobia. Obec uzatvorila zmluvu so spoločnosťou DANOVA na garážovanie stavebných strojov 
v priestoroch a oplotených areáloch obce.  
Uznesenie : OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č.4.
Hlasovanie 8-0 



K     bodu 8. Rámcová zmluva o     dielo – EKOVER s.r.o. Spišské Vlachy  
Ing. Jakubišin – informoval poslancov o prerokovaní zmluvy v komisii. Dôvodom podpísania novej 
zmluvy bolo ukončenie pôvodnej z fy Brantner.
p.  Starosta –  zmluva  je  pripravená  na  obdobie  6  rokov  a stabilizuje  vzťah  medzi  Ekoverom 
a obcami.  Spoločnosť si  zobrala úver  na odkúpenie strojov a zariadení  od spoločnosti  Brantner, 
potrebných na prevádzkovanie zberu TKO. Firma taktiež zabezpečuje verejno-prospešné služby pre 
mesto Krompachy a Spišské Vlachy. 
Uznesenie : OZ poveruje  starostu obce podpísaním Rámcovej zmluvy o dielo s firmou Ekover 
s.r.o. Spišské Vlachy vo veci komplexného riešenia odpadového hospodárstva.

Hlasovanie 8-0

K     bodu 9.   Došlé žiadosti     
Ing. Jakubišin – informoval o žiadostiach prerokovaných v komisii :
a.,  p.  Fabišíková  z Gelnice  podala  žiadosť  na  prenájom priestorov  za  účelom  prevádzkovania 
športovo-relaxačných aktivít v obci. Komisia odporučila prenajať priestory starej spoločenskej sály 
v KD, ktorá je nevyužívaná za sumu 40€ mesačne.
p. Starosta – pre obec je to výhodné, lebo priestor sa musí vykurovať bez ohľadu či je využívaný 
alebo nie a takto budeme mať náklady na vykurovanie uhradené.
Mgr.  Dubecký –  súhlasím,  ale  neviem si  predstaviť  akciu  v spodnej  sále,  ak  sú  tam stroje  na 
cvičenie.
p. Starosta – v prípade potreby, na výzvu, cvičiteľka priestor vypratá.
Ing. Jakubišin – navrhujem do tejto zmluvy, ako aj všetkých nasledujúcich zapracovať klauzulu 
o zvyšovaní nájomného o výšku inflácie v predchádzajúcom roku podľa údajov Štatistického úradu.
Uznesenie  :  OZ schvaľuje  prenájom  priestorov  v budove  obecného  úradu  Obchodná7  –časť 
spoločenskej sály o výmere 180 m2 , 2 hod. denne pre Luciu Fabišíkovú bytom Tehelná 1075/2 
Gelnica  ,  v zmysle  žiadosti  č.  830/2012  zo  dňa  31.10.2012  za  účelom  zriadenia  centra  na 
vykonávanie športovo – relaxačnej činnosti ako  prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods.9 
písm. c) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov s účinnosťou od 
1.1.2013.   Výška  nájmu 40 €  mesačne. Dôvody hodné osobitného zreteľa: 
-  záujem obce o navrhovaný účel využitia priestorov – centrum športovo – relaxačnej činnosti.   
Hlasovanie 8-0 
Uznesenie : OZ berie na vedomie informáciu predsedu  komisie pre výstavbu, verejný poriadok, 
životné prostredie , cestovný  ruch Ing. Jakubišina zo zasadnutia komisie.
Hlasovanie 8-0
Mgr. Dubecký – informoval o žiadostiach prerokovaných v komisii :
a.,  došla  žiadosť  od  STK  Topspin  o navýšenie  dotácie  pre  klub  o 1.000€  z dôvodu  zvýšenia 
cestovných výdavkov klubu po postupe do vyššej  súťaže.  Po prerokovaní  v komisii  a preverení 
možnosti reálnej výšky dotácie komisia odporučila OZ schváliť sumu 200€.

Uznesenie : OZ schvaľuje poskytnutie dotácie vo výške 200 €  nad rámec schváleného rozpočtu 
pre ŠKST TOPSPIN Margecany.

Hlasovanie 7-1 zdržal sa Judr. Šima
b.,  komisia  prerokovala prerozdelenie príspevkov pre dôchodcov a sociálne odkázané rodiny zo 
sociálneho fondu vo výške 2.300€ podľa prílohy, ktorá tvorí súčasť zápisnice z rokovania komisie.
Uznesenie  :  OZ  schvaľuje vyplatenie  jednorazových dávok  sociálnej  výpomoci   podľa 
predloženého návrhu komisie.
Hlasovanie 8-0
Uznesenie : OZ berie na vedomie informáciu predsedu   komisie pre kultúru, šport, školstvo, 
prácu s mládežou a sociálne otázky Mgr. Dubeckého zo zasadnutia komisie. 
Hlasovanie 8-0



p.  Starosta –  došla  žiadosť  Ing.Sokolského  Stanislava  o udelenie  odmeny  pre  p.  Sokolského 
Jaroslava  za  vykonanú prácu pri  úprave  priestorov spŕch  a šatní  na  futbalovom štadióne.  Obec 
ponúkala FO svoje kapacity na rekonštrukciu priestorov, ale bola odmietnutá.
Judr. Šima – navrhujem, aby žiadosť bola odstúpená na prerokovanie do komisie.
Uznesenie:  OZ  postupuje  žiadosť  č.926/2012  zo  dňa  10.12.2012  žiadateľa  PhDr.  Stanislava 
Sokolského,  bytom Jarná 11 Margecany o návrhu na udelenie  odmeny do  komisie  pre kultúru, 
šport, školstvo, prácu s mládežou a sociálne otázky.
Hlasovanie 6 za -1 sa zdržal Mesároš – 1 chýbal Mgr. Dubecký

K     bodu 10. Rôzne  
Ing. Jakubišin – v komisii sme sa zaoberali aj 
a., žiadosťou Ing. Kaľavského Martina o úpravu vstupu do dvora RD. Po miestnej obhliadke sme 
konštatovali, že obecný chodník je v takej úrovni nad cestou, ktorá spôsobuje problém pri vjazde 
auta do dvora. Po skončení zimného obdobia obec zabezpečí rozobratie chodníka a jeho úpravu na 
nižšiu niveletu.
b., sťažnosťou p. Žeca na p. Ludrovského Michala vo veci posúvania označenia hraníc pozemku, 
ktoré  má  v prenájme,  obmedzovanie  prístupu  na  prenajatý  pozemok  a vyhrážok  vnukovi.  p. 
Ludrovský všetky obvinenia odmietol, okrem vyhrážania. Obec prejednanie priestupku odstúpila na 
OO PZ v Gelnici.
Ing. Keruľ -  v zmysle zákona mám povinnosť OZ predložiť plán práce hlavného kontrolóra obce na 
I. polrok 2013.
Uznesenie : OZ schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2013. 
Hlasovanie 8-0
p. Starosta – z KSK nám bola poskytnutá dotácia na zrealizovanie parkoviska pri kostole vo výške 
15,050€ za ktorú sme nakúpili potrebný materiál, pričom práce sme v plnom rozsahu realizovali 
vlastnými  kapacitami.  Na  začiatku  boli  výhrady  z úrovne  niektorých  odborov  KSK,  ale  po 
dokladovaní,  že  práce  sú  v súlade  s PHSR KSK dotácia  bola  daná.  Žiadam predsedov komisií 
a svojho zástupcu o príspevok do Hlásnika, v ktorom budú verejnosť informovať o svojej činnosti 
v roku 2012.
Dostali sme informáciu, že na Ministerstvo výstavby bola zaslaná sťažnosť na spôsob prideľovania 
bytov v obci.
Prostredníctvom sponzorského daru sa nám podarilo rozšíriť vianočnú výzdobu.
V kinosále sme zrealizovali také úpravy, aby bolo možné pre deti premietnuť v rámci Mikulášskej 
nádielky rozprávky.
Judr. Šima – chcem upozorniť, že chodník na Prešovskej ulici v úseku od p. Popadiča po podjazd je 
zdeformovaný a môže dôjsť k úrazu chodcov.
p. Starosta – opravu zabezpečíme v jarných mesiacoch, nakoľko v súčasnosti nám už klimatické 
podmienky takéto práce neumožňujú.

Zapísal: Bc. Kaľavský

Ing. Igor Petrik – starosta obce

Overovatelia: Ing. Eva Novotová        ................................

                       Ing. Jozef  Kováč          ................................


